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Vedr. reduceret busdrift i Tingbjerg forbindelse med byggeriet   

 

Bestyrelserne i Tingbjerg og Utterslevhuse vil med denne skrivelse rette en klage over den meget 

mangelfulde busdrift i Tingbjerg. 

 

Vi er blevet orienteret om, at vi i en periode frem til januar, udelukkende vil have busforbindelse på 

Terrasserne og Åkandevej. 

 

Det er slet ikke tilfredsstillende. Vi har forhørt os om, man kan gøre brug af flextrafik, men det er så vidt vi 

er orienteret kun handicappede, der kan gøre brug af denne ydelse. 

 

I Tingbjerg og Utterslevhuse er der en del ældre medborgere, som nu ikke længere kan komme rundt i 

Tingbjerg. De har ikke mulighed for at bringe deres varer hjem fra supermarkedet og de skal gå meget 

langt for at komme ud af Tingbjerg.  

Alt i alt er borgerne i Tingbjerg og Utterslevhuse i almindelighed og dårligt gående i særdeleshed blevet 

meget dårligt stillet og det i en periode, der strækker sig over 2 måneder!  

Det er hårdt for de ældre mennesker, der ikke bor, der hvor bussen kører, men for de ældre i Utterslevhuse 

er det helt uoverskueligt. 

 

Hvordan kan man forsvare at sætte gamle og dårligt gående medborgere i en situation, hvor de får svært 

ved at komme ud af eller rundt i Tingbjerg. 

 

Der bør etableres et alternativ til den ordinære buskørsel. En servicebus, som kan fragte ældre og dårligt 

gående borgere rundt i Tingbjerg.  

 

Vi er meget forundrede over, at Movia ikke har tænkt en nødløsning ind, når man pga. diverse 

anlægsarbejder må tage den almindelige busdrift ud i en længere periode.  

 

Vi håber på, at det er en fejl, at man ikke har indtænkt en løsning og at I vil se med velvilje på denne 

skrivelse og vende tilbage med et positivt svar hurtigst muligt.  

 

På forhånd tak.  

 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelserne ved formændene  

 

Pernille Høholt Anja Brinch  Yohannis Hamad 

SABTingbjerg  fsb Tingbjerg    SAB Utterslevhuse 

 

 

 


